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GNR 680,1.2018 Lubartów, 14.06.2018

Pan Robert Błaszczak
Radny Rady Miasta Lubartów

dotyczy: pytania na XXXV Sesji Rady Miejskiej w Lubartowie w dniu 07.06.2018r. w
sprawie zaawansowania wykupu działek przeznaczonych pod poszerzenie pasa
drogowego ul. Łąkowej (chodnik).

W odpowiedzi na pytanie informuję, że w bieżącym roku w planie wykupów
gruntów działki przeznaczone po poszerzenie ul. Łąkowej nie były ujęte ze względu
na ograniczone możliwości finansowe. W związku z tym nie jest prowadzony wykup
gruntów pod ten cel.


